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Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e lehetőség a kistermelőkre vonatkozó 1412006 (1116 .) FVM-EÜM-ICSSZEM
együttes rendeleten változtatni, életszerűvé tenni?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

GráfJózsef

földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A nevezett rendelet 9 .pontj a 20 kg egyéb feldolgozott termék értékesítését engedi .
Ezzel két gond is van . A sütőtök esetében legalább 100 kg nyerstököt kell a kemencében
megsütni ahhoz, hogy érdemes legyen befűteni .
A másik gond pedig az, hogy ezt a kertészeti terméket sütve is el lehessen adni a
zöldségesnek. Erre jelenleg nincs lehetőség .

Várom válaszát,

Budapest, 2007 . március 5 .
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